
Protokół Nr OR.IV.0051-11/07
z sesji Rady Miejskiej Wodzisławia Śląskiego, która odbyła się 

w dniu 9 sierpnia 2007 roku w Urzędzie Miasta Wodzisławia Śląskiego.

Listy obecności: radnych, przewodniczących zarządów dzielnic stanowią załącznik do protokołu. 

Rozpoczęcie obrad nastąpiło o godzinie 9,00.

Stan Rady - 21 
Obecni – 21

Ad. 1
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.

Otwarcia  XI  sesji  Rady  Miejskiej  Wodzisławia  Śląskiego  dokonał  Pan  Lech  Litwora 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej.  Na  podstawie  listy  obecności  stwierdził,  że  sesja  jest 
prawomocna. Następnie zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do porządku obrad?
Nikt takowych nie miał, w związku z czym poinformował, że Pan Prezydent Miasta zwrócił się do 
niego z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał:
– w sprawie przyjęcia wykazu projektów planowanych do realizacji w ramach poszczególnych 

programów operacyjnych - powiedział, iż ten projekt uchwały został wyodrębniony z projektu 
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Wodzisławia Śląskiego na 2007 rok, zaproponował, 
aby  wprowadzić  go  w  punkcie  4a).  Zapytał,  czy  radni  wyrażają  zgodę  na  wprowadzenie 
powyższego projektu uchwały do porządku obrad?

Rada Miejska jednogłośnie wyraziła zgodę na wprowadzenie dodatkowe punktu do porządku obrad 
(ilość głosów: za - 20).

– zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wyznaczenia  stref  płatnego  parkowania  na  terenie  miasta 
Wodzisławia  Śl.  z  jednoczesnym  ustaleniem  wysokości  stawek  opłat  oraz  określeniem 
wysokości opłaty dodatkowej - zaproponował umieszczenie  projektu uchwały w punkcie 4h),

– w sprawie wyrażenia zgody na używanie nazwy miasta w znaku towarowym tj. MKS „Odra” 
Wodzisław Śl. 1922 - zaproponował umieszczenie projektu uchwały w punkcie 4t),

Następnie zapytał, czy radni wyrażają zgodę na wprowadzenie powyższych projektów uchwał do 
porządku obrad?

Rada Miejska jednogłośnie wyraziła zgodę na wprowadzenie dodatkowych punktów do porządku 
obrad (ilość głosów: za - 21).

Ad. 2
Pan Mieczysław Kieca Prezydent Miasta złożył informację:

– o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w okresie od 25 czerwca 
2007 roku do 3 sierpnia 2007 roku,
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Następnie mówiący przedstawił informacje, które nie znalazły się w powyższej informacji:
– poinformował, iż uczestniczył w spotkaniach:

– z  Panem  J.  Stumpfem Dyrektorem  Wydziału  Komunikacji  i  Transportu  Urzędu 
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Marszałkowskiego  Województwa  Śląskiego  oraz  Panem  K.  Rajem  Dyrektorem 
Katowickiego Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie 
budowy  wewnętrznej  obwodnicy  miasta  (droga  zbiorcza)  oraz  Drogi  Głównej 
Południowej,  na  spotkaniu  również  poruszano  problemy  związane 
z ul. Młodzieżową i ul. Pszowską,

– z dyr. Wojtaszkiem oraz dyr. Frelichem w sprawie łączenia szpitali,
– z posłanką Izabelą Kloc w sprawie współpracy w zakresie pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko,
– z dyr. Siwicą -  PKS Rybnik w sprawie uruchomienia przyspieszonego kursu do 

Katowic, a także przesunięcia dworca PKS, w związku z planowaną budową Galerii 
Wodzisław, 

– z Panem  Chmielewskim z pracowni urbanistycznej w Rybniku, w sprawie planów 
przyszłej Galerii Wodzisław oraz Jarów - plany zagospodarowania Jarów zostaną 
przedstawione radnym w miesiącu wrześniu lub październiku. Dodał, że w wyniku 
przeprowadzonych  konsultacji  kwota  związana  z  zagospodarowaniem  Jarów 
obecnie wynosi 5 mln zł,

– z  Panem K. Janoszem  Prezesem Firmy Vattenfall  w sprawie lepszego dostępu 
mieszkańców do usług, dalszej współpracy oraz szybszego reagowania na zgłaszane 
przez mieszkańców interwencje,

– poinformował, iż brał udział:
– w szkoleniu MZWiK dotyczącym Funduszu Spójności,
– w uroczystych obchodach 95-lecia OSP Kokoszyce,
– w  spotkaniach  Rady  Społecznej  samodzielnego  publicznego  zakładu  opieki 

zdrowotnej pod nazwą Zespół Opieki Zdrowotnej w Wodzisławiu Śląskim, gdzie 
został wybrany na Zastępcę Przewodniczącego Rady Społecznej,

– w obchodach 45-lecia akcji harcerskiej Klimczok w Wapienicy,
– w obchodach 75-lecia Klubu Wicher Wilchwy,
– w festynie zorganizowanym z okazji otwarcia mola na Balatonie,
– w Parafialnym Festynie Rodzinnym z okazji jubileuszu 750-lecia powstania parafii 

pw. Wniebowzięcia NMP,
– w wielu wieczorkach poetyckich, spotkaniach i koncertach,
– w Konwencie Miast  i  Gmin Powiatu Wodzisławskiego gdzie omawiano problem 

bezpieczeństwa  na  drogach  w  poszczególnych  miejscowościach,  skupiając  się 
przede wszystkim na miejscach niebezpiecznych,

– w konferencji poświęconej  Systemowi Elektronicznej Komunikacji Administracji 
Publicznej  (SEKAP),  która  odbyła  się  w  Bibliotece  Śląskiej  w  Katowicach  - 
konsekwencją tego jest podjęcie uchwały na obecnej sesji w tym temacie,

– w organizacji Ogólnopolskiego Festiwalu Reggae „Najcieplejsze miejsca na ziemi”, 
który odbył się w wodzisławskim Parku Miejskim,

– w  uroczystej  gali  Międzynarodowego  Festiwalu  Folklor  bez  granic,  na  rynku 
zaprezentowały  się  zespoły z  Portugalii,  Serbii  oraz  wodzisławski  Zespół  Pieśni 
i Tańca Vladislawia,

– w spotkaniu osób zainteresowanych utworzeniem Uniwersytetu Trzeciego Wieku - 
działania podjęte przez Urząd Miasta, Wyższą Szkołę Ekonomiczno-Humanistyczną 
oraz Towarzystwo Nasz Wodzisław,

– w pracach przygotowawczych do otwarcia Biura Obsługi Klienta (BOK)- w wyniku 
dalszej  reorganizacji  Urzędu  Miasta,  zlikwidowano  Wydział  Administracyno-
Gospodarczy,  w  wyniku  czego  utworzono  Referat  Biura  Obsługi  Klienta. 
Jednocześnie  dokonano  reorganizacji  Działu  Programowania  Funduszy  Unii 
Europejskiej poszerzając go o kolejnych pracowników,
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– w spotkaniu  zorganizowanym w Urzędzie Stanu Cywilnego w Wodzisławiu Śl., na 
którym  przedstawiciele  gmin  Subregionu  Zachodniego  podpisali  po  raz  drugi 
porozumienie dotyczące Programu Rozwoju Subregionu Zachodniego,

– w wielu spotkaniach z inwestorami zainteresowanymi prowadzeniem inwestycji na 
terenie  Miasta  Wodzisławia  Śl.  -  skutkiem  tych  spotkań  może  być  ewentualne 
podjęcie  uchwały  przez  Radę  Miejską  w  sprawie  udzielenia  zgody  na  sprzedaż 
terenu na Oś. Batory,

– w  spotkaniu  z  przedstawicielami  Wydziału  Geodezji  i  Kartografii  Urzędu 
Wojewódzkiego  w  sprawie  wdrażania  Systemu  Informacji  Przestrzennej  (SIP)  - 
planowane jest  wdrażanie powyższego systemu, jednocześnie udało się z Urzędu 
Marszałkowskiego pozyskać środki na ten cel w wysokości 1 mln euro. Ważnym 
elementem  ułatwiającym  powstanie  takowego  programu  była  zgoda  Urzędu 
Wojewódzkiego  na  bezpłatne  udostępnienie  Miastu  zasobu  geodezyjnego  przez 
Starostwo  Powiatowe.  Również  po  zapoznaniu  się  Dyrektora  Urzędu 
Wojewódzkiego  ze  stanem  przygotowania  Miasta  do  tworzenia   Systemu  SIP, 
zaproponowano  Staroście  Powiatu  Wodzisławskiego,  aby  ten  przekazał  Ośrodek 
Geodezji  i  Kartografii  obejmujący  teren  Miasta  z  powrotem do Urzędu  Miasta, 
w  związku  z  faktem,  iż  Urząd  Miasta  szybciej  przygotowuje  się  do  realizacji 
wytycznych Rządu RP jakie powinne spełniać Wydziały Geodezji. Dodał, że jest to 
sukces i Urząd Miasta będzie starał się pozyskać ten Ośrodek Geodezyjny, 

– w spotkaniu z mieszkańcami Kokoszyc w sprawie ul. Młodzieżowej,
– w  zorganizowanych  w  Urzędzie  Miasta  w  Wodzisławiu  Śl.  dwóch  spotkaniach 

przedstawicieli  wszystkich  Gmin  uczestniczących  w  MZWiK,  w  sprawie 
aktualizacji statutu oraz sprawniejszego działania związku,

– poinformował, iż uczestniczył w wizjach lokalnych:  
– na zalewisku Sakandrzok,
– na Osiedlu Przyjaźni,
– na boisku w Kokoszycach,
– wzdłuż koryta rzeki Leśnica w Radlinie,
– w Szkole Podstawowej Nr 17,
– na ulicy Szkolnej od nr 10 do nr 12,
– na ulicy Rybnickiej przy nr 116

– poinformował, iż zgłosił kandydaturę Wodzisławia Śląskiego na bazę EURO 2012.

– o sposobie realizacji interpelacji radnych które wpłynęły do Prezydenta Miasta w okresie 
między 29.06.2007r. a 08.08.2007r. -  wykaz stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 3
Informacja na temat  przygotowania placówek oświatowo-wychowawczych do rozpoczęcia  roku 
szkolnego 2007/2008 - informacja stanowi załącznik do protokołu.
Zreferował Pan R. Ciesielski Naczelnik Wydziału Edukacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał zebranych, czy Pan Naczelnik ma przejść do omawiania 
tematu, czy wystarczy przedstawiona obszerna informacja pisemna i można przejść do zadawania 
pytań?

Zebrani zdecydowali, iż od raz przystąpią do zadawania pytań. 

Radny M. Balcer zapytał, czy w związku z powstałymi szkodami górniczymi w SP Nr 8, szkoła ta 
uzyska jakieś środki, które można byłoby przeznaczyć np. na wymianę stolarki okiennej?
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Pan R. Zawadzki II Zastępca Prezydenta Miasta powiedział,  że obecnie przedstawiciele Urzędu 
przeprowadzili  wstępne  rozmowy  z  przedstawicielami  Szkód  Górniczych  z  Bierunia. 
Poinformował,  iż  na  kolejnym  spotkaniu  najprawdopodobniej,  uda  się  dojść  do  porozumienia 
i w SP Nr 8 dojdzie do naprawy szkód wyrządzonych poprzez odwierty górnicze m.in. możliwa 
będzie wymiana stolarki okiennej oraz remont elewacji, natomiast w dalszym ciągu prowadzone są 
negocjacje co do sfinansowania remontu dachu. 

Pan S. Grzybacz Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jedłownik-Turzyczka-Karkoszka zapytał:
– ile środków zostanie wyasygnowanych z budżetu Miasta na wymianę stolarki okiennej w SP 

Nr 2, zważywszy na fakt, iż Rada Dzielnicy na ten cel zabezpieczyła 10 tyś. zł?
– dlaczego w wykazie nie została ujęta kwota 4.500 zł przeznaczona przez Radę Dzielnicy  na 

wykonanie cyklinowania i malowanie parkietu w PP Nr 2?

Pan R. Ciesielski stwierdził, że środki zabezpieczone przez Radę Dzielnicy są środkami celowymi 
i  nie  można  przeznaczyć  ich  na  inne  zadanie.  Dodał,  że  informacja  na  temat  remontów 
wykonywanych w przedszkolach była omawiana na sesji w miesiącu czerwcu. Zauważył, że nie 
można wnioskować o zwiększenie środków na utrzymanie przedszkoli do Ministerstwa Edukacji, 
ponieważ  utrzymanie  przedszkoli  jest  zadaniem  własnym  gminy.  Powiedział,  że  zgodnie 
z  uchwałami  Rad Dzielnic,  zadania w przedszkolach są  realizowane,  natomiast  ze  względu na 
późniejsze dostarczenie uchwały Rady Dzielnicy Jedłownik-Turzyczka-Karkoszka, remont PP Nr 2 
będzie na pewno realizowany w najbliższym czasie. Następnie nawiązał do pytania dotyczącego 
wymiany stolarki okiennej w SP Nr 2 i  poinformował, że z budżetu Miasta na remont stolarki 
okiennej zostanie wyasygnowana kwota w wysokości 10 tyś. zł. 

Pan S. Grzybacz Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jedłownik-Turzyczka-Karkoszka stwierdził, 
że kwota 10 tyś. zł wyasygnowana z budżetu Miasta jest nieadekwatna w stosunku do kwoty jaką 
Rada Dzielnicy przeznaczyła na remont w SP Nr 2.

Pan  R.  Ciesielski  stwierdził,  że  w  miarę  możliwości  środki  są  dzielone  na  wszystkie  szkoły, 
jednakże SP Nr 2 ma zdecydowanie więcej wymienionych okien od innych jak np. SP Nr 5. Dodał, 
że na remont w SP Nr 5 otrzymano z Ministerstwa kwotę 50 tyś. zł, czyli ¼ wnioskowanej kwoty 
(190 tyś. zł). 

Radny J. Majda zapytał:
– czy miasto dołoży środki na wymianę stolarki okiennej w SP Nr 8, ponieważ Rada Dzielnicy 

przekazała na ten cel 7 tyś. zł?
– czy  celowym  jest  przeznaczanie  środków  na  wymianę  stolarki  okiennej  w  SP Nr  8  jeżeli 

najprawdopodobniej na ten cel zostaną pozyskane środki ze szkód górniczych?

Pan R.  Ciesielski  stwierdził,  że  uchwała Rady Dzielnicy w sprawie  rozdysponowania środków 
Rady Dzielnicy została przekazana w miesiącu marcu-kwietniu, w związku z czym środki Rady 
Dzielnicy zostały już przekazane do SP NR 8, a Dyrektor tejże placówki oświatowej zrealizował to 
zadanie. 

Radny J. Majda zapytał, czy jeżeli nie uda się pozyskać środków ze szkód górniczych  na wymianę 
stolarki  okiennej  w  SP  Nr  8,  czy  w  takim  wypadku  z  budżetu  Miasta  nie  można  byłoby 
wyasygnować kwoty takiej samej jak przeznaczyła na ten cel Rada Dzielnicy?
Pan  R.  Ciesielski  stwierdził,  że  stolarka  okienna  np.  w  Gimnazjum  Nr  2,  Gimnazjum  Nr  3, 
SP Nr 28 jest w o wiele gorszym stanie, aniżeli w SP Nr 8. Zwrócił uwagę na fakt, iż przy SP Nr 8 
została wybudowana sala gimnastyczna, której inne szkoły nie posiadają. W związku z powyższym 
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obecnie  wymianę  stolarki  okiennej  przeprowadzać  się  będzie  w  szkołach  gdzie  jest  większa 
potrzeba aniżeli w SP Nr 8.

Radny J. Majda zapytał, dlaczego SP Nr 9 nie została ujęta w wykazie określającym zakres robót 
prowadzonych w placówkach oświatowych, skoro sporządzone protokoły BHP oraz innych służb 
zawierały informację, iż stolarka okienna zagraża bezpieczeństwu dzieci?

Pan  R.  Ciesielski  powiedział,  że  w  miesiącu  listopadzie  2006r.  Urząd  otrzymał  dotację 
z Ministerstwa w wysokości 50 tyś. zł, kwota ta została skierowana do Gimnazjum Nr 4 i SP Nr 9 
na wymianę stolarki  okiennej,  gdzie  każda z  powyższych placówek oświatowych otrzymała po 
25 tyś. zł. Dodał, że w bieżącym roku postanowiono skierować środki na wykonanie natrysków 
przy sali  gimnastycznej, która znajduje się w zasobie Gimnazjum Nr 4. Mówiący zauważył, że 
sprawa wymiany stolarki okiennej jest tematem otwartym ponieważ być może pod koniec roku 
pojawią się jakieś środki dodatkowe z Ministerstwa, które zostaną racjonalnie rozdysponowane.

Radna  W.  Kiermaszek  -  Lamla  zapytała,  czy  została  uruchomiona  procedura  przetargowa  na 
wykonawcę projektu boiska sportowego w Kokoszycach, ponieważ Rada Dzielnicy przeznaczyła 
na wykonanie tego zadania 5 tyś. zł? Również poprosiła, aby w przyszłości zastanowić się nad 
wyasygnowaniem kwoty na remont sali gimnastycznej w Kokoszycach, która od wielu lat nie jest 
remontowana.  Następnie  poruszyła  kwestię  PP Nr  13,  ponieważ Rada Dzielnicy  na remont  tej 
placówki przeznaczyła już środki finansowe, w związku z czym według mówiącej z budżetu miasta 
można  byłoby  wyasygnować  na  tę  placówkę  jakieś  środki.  Mówiąca  również  poruszyła  temat 
boiska  sportowego przy Szkole Podstawowej w Zawadzie,  gdzie  przy rozbudowie tejże szkoły 
okazało  się,  iż  nawierzchnia  boiska  przyszkolnego  stwarza  zagrożenie  dla  dzieci,  ponieważ 
z podłoża boiska wystają metalowe pręty.

Pan  R.  Ciesielski  powiedział,  że  jeżeli  chodzi  o  wykonanie  projektu  boiska  sportowego 
w Kokoszycach, to beneficjentem tej inwestycji będzie Dyrektor Szkoły. Jednakże problem tkwi 
w dalszym etapie wdrażania projektu, a mianowicie rodzi się pytane, kto pokryje ewentualne koszty 
przeprowadzonego  przetargu  na  wyłonienie  wykonawcy.  Poinformował,  że  Wydział  Inwestycji 
Miejskich i Gospodarki Komunalnej przygotowuje harmonogram modernizacji i rozbudowy boisk 
przyszkolnych i osiedlowych oraz rozbudowy sal gimnastycznych, w związku z czym być może 
projekt  budowy boiska  w Kokoszycach  również  zostanie  umieszczony w tym harmonogramie. 
Natomiast jeżeli chodzi o remonty PP Nr 13 w Kokoszycach stwierdził, że Miasto wielokrotnie 
inwestowało w remont przedszkola które mieści się w budynku SP Nr 15, dlatego w bieżącym roku 
trzeba przeznaczyć środki na remont przedszkoli,  które standardem muszą dorównać PP Nr 13. 
Dodał, że pracownicy Wydziału Edukacji  zdają sobie sprawę z tego,  iż środki przeznaczane na 
remonty placówek oświatowych są zbyt małe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? Nikt takowych nie 
miał,  więc  podziękował  za  złożoną  informację  Panu  R.  Ciesielskiemu Naczelnikowi  Wydziału 
Edukacji.

Ad. 4   
Podjęcie uchwał.

a) Uchwała  w  sprawie  przyjęcia  wykazu  projektów  planowanych  do  realizacji  w  ramach 
poszczególnych programów operacyjnych.

            Zreferował Pan M. Kieca Prezydent Miasta. 
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Pan M. Kieca Prezydent  Miasta  powiedział,  że na komisjach Rady Miejskiej  wykaz projektów 
planowanych do realizacji stanowił załącznik do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta 
Wodzisławia Śl. na 2007 rok, jednakże w związku z sugestiami komisji oraz po przeprowadzonych 
rozmowach  telefonicznych  z  pracownikami  Urzędu  Marszałkowskiego  i  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej  podjęto  decyzję,  iż  wykaz  projektów  planowanych  do  realizacji  stanowiący 
załącznik do projektu uchwały zostanie podjęty osobną uchwałą. Następnie przeszedł do omawiania 
projektu  uchwały  w sprawie  przyjęcia  wykazu projektów planowanych do realizacji  w ramach 
poszczególnych  programów  operacyjnych.  Powiedział,  że  omawiany  wykaz  projektów  został 
wprowadzony  pod  obrady  komisji  oraz  sesję  Rady  Miejskiej  w  związku  z  decyzją  Marszałka 
Województwa Śląskiego, obligującą gminy do sporządzenia takowego wykazu i przekazania go do 
Urzędu Marszałkowskigo do dnia 15.08.2007r. Zauważył, że projekty znajdujące się w wykazie są 
swoistym „koncertem życzeń” to znaczy, są to projekty które władze miasta chciałyby realizować 
oraz  które  na  dzień  08.08.2007r.  spełniały  wymogi  aktualnej  wersji  podręcznika  wdrażania 
Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2007-2013 i Krajowych Programów Operacyjnych 
w tym programu Infrastruktura i Środowisko  oraz programu Kapitał Ludzki dla tzw. projektów 
miękkich. Mówiący zwrócił uwagę na następujące projekty:
– projekt - "Przygotowanie terenu ulicy Kolejowej pod rozwój małej przedsiębiorczości" - poz. 16 

- projekt zostanie usunięty ze względu na fakt, iż teren ten zostanie przeznaczony do sprzedaży ,
– projekt - "Przygotowanie terenów inwestycyjnych Kokoszyce - Olszyny" - poz. 17 -  projekt 

zostanie  usunięty  ze  względu  na  fakt,  iż  nie  spełnia  wymagań  najnowszego  podręcznika 
wdrażania,

– projekt - "Budowa infrastruktury pod małą przedsiębiorczość - targowisko na placu MZK" - 
poz.  20  -  zostanie  zmieniona  nazwa  projektu  na:  "Budowa  infrastruktury  pod  małą 
przedsiębiorczość”,

– zostały zgłoszone 4 projekty przez Biuro Strategii  Promocji  i  Rozwoju Miasta pozostają do 
realizacji  2  projekty:   "Promocja  inwestycyjna  Miasta  Wodzisławia  Śląskiego"  oraz 
"Wodzisławskie  Centrum  Wsparcia  Biznesu".  Dodał,  że  pozostałe  dwa  projekty  będą 
realizowane  w  ramach  EWD  czyli   Europejskiej  Współpracy  Terytorialnej  Programu 
Operacyjnego Współpracy Transgranicznej Polska - Czech,

– w ramach projektów zgłoszonych przez Referat Administracyjno-Gospodarczy zostaje usunięty 
projekt - "Stworzenie bazy dla rozwoju inicjatyw społecznych" - poz. 5, w związku z fakt, iż nie 
spełnia wymagań najnowszego podręcznika wdrażania,

– projekt  MOSiR  -  "Modernizacja  stadionu  MOSiR  Centrum  wraz  z  zapleczem  socjalno  - 
sportowym",  będzie  realizowany  wyłącznie  wówczas  jeżeli  Wodzisław  Śląski  jako  Miasto 
zostanie wpisane do bazy obiektów treningowych w ramach EURO 2012,

– zostają dopisane dwa projekty w ramach WCK, a mianowicie -  "Festiwal Reggae" na kwotę 
200 tyś. zł oraz "Rock and Folk" na kwotę 160 tyś. zł, czyli poszukiwanie nowego wyznacznika 
kulturalnego miasta,

– dołączono również dodatkowe karty projektów:
– Wodzisławskiego  Ośrodka  Rehabilitacji  i  Terapii  w  ramach  RPO  pod  nazwą 

"Teleinformatyzacja  i  komputeryzacja  świadczonych  usług  zdrowotnych  wraz 
z kompleksowym systemem zarządzania",

– Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej w ramach RPO pod nazwą "Budowa 
zintegrowanego  Systemu  Informacji  Bibliotecznej  i  Kulturalnej  SIBIK”  oraz 
w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki pod nazwą "Znajomość języka 
angielskiego to nie atut lecz konieczność",

– Wydział  Edukacji  w ramach Programu Operacyjnego Kapitał  Ludzki  pod nazwą 
"Zajęcia dodatkowe dla szkół podstawowych i gimnazjów w Wodzisławiu Śląskim"

Mówiący  przypomniał,  że  projekty  które  zostały  wpisane  w  ramach  Programu  Operacyjnego 
Kapitał  Ludzki  są  projektami  refundowanymi  w  100%.  Powiedział,  że  po  zorganizowaniu 
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masowych szkoleń w zakresie pozyskiwania środków zewnętrznych Naczelników, Kierowników 
i Dyrektorów, zachodzi efekt ponieważ wszyscy rozpoczynają szukać pieniędzy w szczególności 
analizując podręczniki konkursowe w których refundowanych jest 100% wkładu własnego.  

Radny  J.  Grabowiecki  zapytał,  czy  wykaz  projektów  planowanych  do  realizacji  w  ramach 
poszczególnych  programów  operacyjnych  jest  ostateczny,  czy  będzie  istniała  możliwość  jego 
poszerzania?  Powiedział,  że  zadał  powyższe  pytanie  w  związku  z  faktem,  iż  w  Urzędzie 
Marszałkowskim nie  ma konkretnych informacji  z jakich środków będzie  realizowany program 
usuwania  azbestu.  Dodał,  że  w  trakcie  ostatniej  rozmowy  z  pracownikiem  Urzędu 
Marszałkowskiego uzyskał informację, iż będzie to realizowane w ramach programów miejskich, 
gdzie miasto nie będzie musiało aplikować środków jak również składać dokumentów, jednakże 
takowe projekty będą musiały zostać wpisane do omawianego wykazu.

Pan M. Kieca Prezydent Miasta stwierdził, że Urząd Marszałkowski nie określił na dzień dzisiejszy 
jaki będzie sposób dopisywania nowych projektów do omawianego wykazu. Dodał, że istniałaby 
możliwość dopisania takiego projektu na obecnej sesji, jednak należałoby się zastanowić nad jego 
konstrukcją, aby w przyszłości nie obciążać budżetu Miasta. 
 
Radny  J.  Grabowiecki  stwierdził,  że  również  próbował  ustalić  możliwości  realizacji  programu 
usuwania azbestu w Urzędzie Marszałkowskim, jednak nie uzyskał żadnej konkretnej informacji. 
Zapytał,  czy Pan Prezydent  Miasta  wyraziłby zgodę na  wprowadzenie w miarę  możliwości  do 
wykazu projektów planowanych do realizacji, projektu dotyczącego usuwania azbestu?

Pan  M.  Kieca  Prezydent  Miasta  stwierdził,  że  nie  może  sprzeciwiać  się  działaniu  dla  dobra 
społeczności  wodzisławskiej,  tym  bardziej,  że  dopisanie  takiego  projektu  pozwoli  Spółdzielni 
Mieszkaniowej uporać się z problemem azbestu. 

Radny M. Balcer poprosił, aby ująć w wieloletnim programie inwestycyjnym budowę kanalizacji 
w obrębie Balatonu.

Pan  M.  Kieca  Prezydent  Miasta  powiedział,  że  część  kanalizacji  która  ma  być  finansowana 
w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego,  a  jej  beneficjentem  jest  Gmina-Miasto 
Wodzisław Śl., została ujęta w wieloletnim planie inwestycyjnym. Natomiast mówiący zauważył, 
że  nie  uwzględniono  w  wieloletnim  programie  inwestycyjnym  kanalizacji  miejskiej  dla  której 
beneficjentem jest Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji.

Radna  W.  Kiermaszek-Lamla  poprosiła,  aby  radni  otrzymali  wypisane  poprawki  jakie  zostały 
wprowadzone  do  wykazu  projektów  planowanych  do  realizacji  w  ramach  poszczególnych 
programów operacyjnych.  

Pan M. Kieca Prezydent Miasta poinformował, że w dniu 08.08.2007r. Urząd Miasta otrzymał wzór 
tabeli, który ma zostać dostarczony do Urzędu Marszałkowskiego. Zauważył, że  tabela wymagana 
przez Urząd Marszałkowski różni się od tabeli przedstawionej radnym. W związku z powyższym 
radni  mogą  odebrać  poprawioną  tabelę  w   Biurze  ds.  Funduszy  Europejskich,  gdzie  również 
specjaliści  w  zakresie  funduszy  europejskich  udzielą  konkretnych  odpowiedzi  na  ewentualne 
pytania.  Następnie  zapytał,  radnego  J.  Grabowieckiego,  czy  programu  dotyczącego  usuwania 
azbestu nie należy wpisać do programu Rewitalizacji Miasta?

Radny J.  Grabowiecki  powiedział,  że  sprawdzał  w Urzędzie  Marszałkowskim i  okazało się,  iż 
programu dotyczącego usuwania  azbestu nie  można wpisać do  Programu Rewitalizacji  Miasta, 
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ponieważ nie ma w tym programie możliwości dofinansowania dla budownictwa mieszkaniowego. 

Nie było więcej pytań. 

Uchwała  Nr  XI/107/07  w  sprawie  przyjęcia  wykazu  projektów  planowanych  do  realizacji 
w ramach poszczególnych programów operacyjnych została podjęta jednogłośnie (ilość głosów: za 
- 21)

b) Uchwała w sprawie zmian budżetu miasta Wodzisławia Śląskiego na 2007 rok.
            Zreferował Pan T. Bednorz Skarbnik Miasta. 

Pan  T. Bednorz Skarbnik Miasta przedstawił autopoprawki do projektu uchwały:
– wykreślenie  § 3 - który zawierał informację, iż załącznikiem do projektu uchwały jest  wykaz 

projektów planowanych do realizacji w ramach poszczególnych programów operacyjnych
– na  skutek  podpisanego  porozumienia  pomiędzy  Gminą-Miastem  Wodzisław  Śl. 

a Województwem Śląskim na dofinansowanie zadania pn.  „Remont chodnika w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 932 w Wodzisławiu Śl.” w § 4 wprowadza się kwotę 150 000 zł co powoduje 
ogólne zwiększenie dochodów o kwotę 498 277 zł,

– wprowadza  się  § 9  -  na  skutek  podpisanego  porozumienia  pomiędzy  Gminą-Miastem 
Wodzisław Śl. a Województwem Śląskim na dofinansowanie zadania pn. „Remont chodnika 
w  ciągu  drogi  wojewódzkiej  nr  933  w  Wodzisławiu  Śl.”(ul.  Jastrzębska  od  skrzyżowania 
z ul. Jabłoniową w kierunku granicy z Gminą Mszana), zwiększa się dotację  o kwotę 12 000 zł, 
która to kwota zostaje przeniesiona ze środków Rady Dzielnicy Wilchwy,

– wprowadzono  zmianę  w  załączniku  nr  2  -  limit  wydatków  na  wieloletnie  programy 
inwestycyjne w latach 2007-2009 realizowane przez ZGMiR - dodatkowo wprowadza się kwotę 
600.000  zł  na  realizację  zadania  na  ul.  Piłsudskiego  oraz  dwóch  zmian  w  załączniku 
dotyczącym Wydziału IMiGK.

Poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetu.

Radny  J.  Grabowiecki  zapytał,  czy  kwota  150.000  zł  jest  dodatkową  kwotą  przeznaczoną  dla 
Województwa  Śląskiego  w  ramach  podpisanego  porozumienia,  oprócz  kwoty  12.000  zł 
przedstawianej członkom Komisji Budżetu?

Pan Skarbnik Miasta odpowiedział, że jest to dodatkowa kwota z tytułu zawartego porozumienia 
z Województwem.

Radny J.  Majda  zapytał,  kto  będzie  kończył  remont  chodnika  na ul.  Jastrzębskiej  Wojewódzki 
Zarząd Dróg czy Służby Komunalne Miasta. 

Pan Skarbnik Miasta powiedział, że nie wie dokładnie, ale najprawdopodobniej w dalszym ciągu 
będą to wykonywać Służby Komunalne Miasta.  

Pan  M.  Kieca  Prezydent  Miasta  powiedział,  że  na  pewno  chodnik  na  ul.  Łużyckiej  będą 
wykonywać Służby Komunalne Miasta. Dodał, że również Urząd Miasta prowadzi starania, aby 
chodnik  na  ul.  Jastrzębskiej  również  wykonywały  Służby  Komunalne  Miasta.   Zauważył,  że 
najprawdopodobniej  te  roboty  będą  wykonywane  w  miesiącach  wrześniu-październiku,  kiedy 
Służby Komunalne Miasta zgodnie z nowym harmonogramem remontów cząstkowych zakończą 
bieżące roboty. 
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Radny M. Balcer zapytał, czy w związku z remontem chodnika na ul. Jastrzębskiej również zostaną 
przekazane środki przez Wojewodę Śląskiego?

Pan  Skarbnik  Miasta  powiedział,  że  zgodnie  z  podpisaną  umową  orientacyjny  koszt  remontu 
110 metrów bieżących chodnika wynosi 24.000 zł, w związku z czym Urząd Miasta Wodzisław Śl. 
przekazuje dotację w kwocie 12.000 zł, natomiast Urząd Wojewódzki przekazuje drugie 12.000 zł. 

Nie było więcej pytań.

Uchwała  Nr XI/108/07  w sprawie  zmian  budżetu  miasta  Wodzisławia  Śląskiego  na  rok  2007 
została podjęta jednogłośnie (ilość głosów: za - 21).    

c) Uchwała w sprawie zmiany uchwały XLVII/465/06 Rady Miejskiej Wodzisławia Śląskiego 
z  dnia  31 sierpnia  2006r.  w sprawie procedury uchwalania  budżetu miasta  Wodzisławia 
Śląskiego  oraz  rodzaju  i  szczegółowości  materiału  informacyjnych  towarzyszących 
projektowi budżetu .

            Zreferował Pan T. Bednorz Skarbnik Miasta. 

Pan Skarbnik Miasta  powiedział, że zmiany powyższej uchwały związane są ze zmianą ustawy 
o  finansach  publicznych,  która  to  wprowadza  np.  konieczność  uwzględnienia  podziału  planów 
rzeczowych zadań oraz projektów planów finansowych na dochody bieżące i dochody majątkowe 
oraz podział na wydatki bieżące i wydatki majątkowe. Poinformował, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię Komisji Budżetu. 

Uchwała Nr XI/109/07  w sprawie zmiany uchwały XLVII/465/06 Rady Miejskiej  Wodzisławia 
Śląskiego z dnia 31 sierpnia 2006r. w sprawie procedury uchwalania budżetu miasta Wodzisławia 
Śląskiego  oraz  rodzaju  i  szczegółowości  materiału  informacyjnych  towarzyszących  projektowi 
budżetu została podjęta jednogłośnie (ilość głosów: za - 20).  

d) Uchwała w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru  zabytków, nie  stanowiących własności 
Miasta Wodzisławia Śląskiego.

            Zreferował Pan T. Bednorz Skarbnik Miasta. 

Pan  Skarbnik  Miasta  powiedział,  że  o  dotacje  zawarte  w projekcie  uchwały  może ubiegać  się 
podmiot  dysponujący  tytułem prawnym do  zabytku,  dotacja  może  być  udzielana  gdy  zabytek 
znajduje się w złym stanie technicznym i wymaga podjęcia koniecznych prac w celu zachowania 
jego wartości historycznej. Poinformował, że dotacja  stanowi pomoc de minimis  i jest udzielana 
zgodnie z warunkami rozporządzenia Komisji Wspólnoty Europejskiej. Dodał, że dotacja może być 
udzielona w wysokości 50 % nakładów koniecznych na wykonanie prac, natomiast w wyjątkowych 
przypadkach  w  wysokości  do  100% nakładów  koniecznych  na  wykonanie  prac.  Zauważył,  że 
projekt uchwały zawiera również informację do kiedy można składać wnioski o udzielenie dotacji, 
a mianowicie do 15 sierpnia roku poprzedzającego rok budżetowy, natomiast wyjątkowo w tym 
roku ponieważ ten termin  nie jest możliwy do spełnienia, w terminie do 30 dni od daty wejścia 
w życie niniejszej uchwały. Powiedział, że wnioski są rozpatrywane w terminie jednego miesiąca 
od  dnia  podjęcia  uchwały  budżetowej  na  dany  rok,  a  dotacja  jest  udzielana  poprzez  podjęcie 
uchwały przez Radę Miejską. Dodał, że podstawą rozliczenia dotacji jest kosztorys, rachunki oraz 
pozostałe  dokumenty  wyszczególnione  w  § 6.  Poinformował,  że  projekt  uchwały  uzyskał 
pozytywne opinie Komisji Budżetu i Komisji Oświaty(...).
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Radny  J.  Kaczyński  przypomniał,  że  na  jednym  z  posiedzeń  Komisji  w  miesiącu  sierpniu 
poproszono o przedstawienie wykazu zabytków wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się 
na terenie Miasta. Poprosił, aby taka informacja znalazła się do odebrania w Biurze Rady. 
Pan  Skarbnik  Miasta  poinformował,  że  wykaz  zabytków  jest  do  odebrania  w  Biurze  Rady 
Miejskiej.

Uchwała Nr XI/110/07  w sprawie dzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiących własności 
Miasta Wodzisławia Śląskiego została podjęta jednogłośnie (ilość głosów: za - 21).       

e) Uchwała  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwały  Nr  XXXIII/335/2005  Rady 
Miejskiej Wodzisławia Śląskiego z dnia 25 czerwca 2005 roku w sprawie przystąpienia do 
realizacji  projektu  "System  Elektronicznej  Komunikacji  Administracji  Publicznej 
(SEKAP)."

           Zreferował Pan M. Kieca Prezydent Miasta. 

Pan  M.  Kieca  Prezydent  Miasta  powiedział,  że  omawiany  projekt  uchwały  jest  konsekwencją 
działań  podjętych  w  poprzedniej  kadencji  Rady  Miejskiej,  która  zadecydowała  o  wejściu 
Wodzisławia  Śl.  do  projektu  SEKAP w  którym  uczestniczą  54  podmioty  będące  jednostkami 
samorządu  terytorialnego.  Dodał,  że  projekt  współfinansowany  jest  przez  Unię  Europejską  ze 
środków Europejskiego Funduszu  Rozwoju  Regionalnego w ramach Zintegrowanego Programu 
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego na lata 2004-2006, a jego realizacja musi być zakończona do 
końca  bieżącego  roku,  następnie  będzie  prowadzona  promocja  programu  oraz  jego  końcowe 
wdrażanie. Powiedział, że SEKAP – System Elektronicznej Komunikacji Administracji Publicznej 
to  strategiczny  dla  rozwoju  regionu  innowacyjny  projekt  samorządów  gmin  i  powiatów 
Województwa Śląskiego, a celem głównym projektu jest  stworzenie warunków organizacyjnych 
i technicznych dla świadczenia usług publicznych drogą elektroniczną oraz wzrost efektywności 
pracy administracji w realizacji tych usług. Poinformował, że w związku z faktem, iż procedura 
tworzenia  programu  SEKAP trwa  długo,  a  Rada   Miejska  ubiegłej  kadencji  podjęła  uchwałę 
w której zabezpiecza 25% kosztu całkowitego udziału Miasta Wodzisławia Śl. w projekcie SEKAP, 
istnieje konieczność zmiany wartości sumarycznej, gdyż udział finansowy zwiększa się o kwotę ok. 
10.000 zł w stosunku do środków zabezpieczonych w poprzedniej uchwale. 

Uchwała Nr XI/111/07 w sprawie  zmiany uchwały w sprawie uchwały Nr XXXIII/335/2005 Rady 
Miejskiej Wodzisławia Śląskiego z dnia 25 czerwca 2005 roku w sprawie przystąpienia do realizacji 
projektu "System Elektronicznej Komunikacji Administracji Publicznej (SEKAP)" została podjęta 
jednogłośnie (ilość głosów: za - 21).     

f) Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu miasta Wodzisławia Śląskiego 
dla Województwa Śląskiego.

           Zreferowała Pani J. Szymecka-Pysz Naczelnik Wydziału Inwestycji Miejskich i Gospodarki 
            Komunalnej. 

Pani J. Szymecka-Pysz poinformowała, że projekt uchwały uzyskała pozytywne opinie: Komisji 
Gospodarki Komunalnej(...) i  Komisji Budżetu. Powiedziała, że ustawa o finansach publicznych 
zezwala  Gminą  na  udzielanie  pomocy  finansowej,  innym  jednostką  samorządu  terytorialnego. 
Dodała,  że  Miasto  Wodzisław  Śl.  udziela  pomocy  Urzędowi  Wojewódzkiemu  dofinansowując 
zadanie pn. „Remont chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 933 w Wodzisławiu Śl.” w kwocie 
12.000 zł.
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Radny J. Majda zapytał, czy zawarta w umowie długość chodnika  przewidziana do remontu na 
ul.  Jastrzębskiej  tj.  110  metrów,  jest  wystarczająca?  Dodał,  że  chodnik  na  ul.  Jastrzębskiej 
remontowany  jest  ok  5  lat,  a  obecnie  po  podpisaniu  umowy  z  Urzędem  Wojewódzkim gdzie 
długość remontowanego chodnika wynosi 110 metrów sprawi, że najprawdopodobniej pozostanie 
jeszcze jedna część chodnika do remontu.

Pani J. Szymecka-Pysz powiedziała, że faktycznie chodnik na ul. Jastrzębskiej budowany jest od 
dłuższego czasu.  Zauważyła,  że  Miasto nie  mogłoby budować tego chodnika,  jeżeli  musiałoby 
samo wyasygnować środki na ten cel. Dodała, że jest to również zadanie obce dla Urzędu Miasta, 
w związku z czym działania dotyczące chodnika na ul.  Jastrzębskiej  uzależnione są  od decyzji 
Marszałka, czy w Wojewódzkim Planie Inwestycyjnym zgodzi się na umieszczenie dotacji Miasta. 

Radny J. Majda stwierdził, że należało wcześniej poczynić jakieś starania, aby remont chodnika na 
ul.  Jastrzębskiej  był  już  zakończony,  ponieważ  okres  5  lat  jest  wystarczającym  czasem  na 
wykonanie takiej inwestycji. 

Pani J. Szymecka-Pysz stwierdziła, że uwagi radnego J. Majdy są słuszne, jednak powinien również 
wziąć pod uwagę, że w ramach tzw. Wojewódzkich Inwestycji Drogowych realizowanych jest dużo 
więcej zadań. W związku z czym w miarę posiadanych środków Marszałek asygnuje jakieś środki 
na wykonanie chodnika na ul. Jastrzębskiej.
 
Nie było więcej pytań. 

Uchwała Nr XI/112/07  w sprawie udzielenia pomocy finansowej z budżetu miasta Wodzisławia 
Śląskiego dla Województwa Śląskiego została  podjęta jednogłośnie (ilość głosów: za - 20).  

g) Uchwała  w sprawie  inwestycji  pn.:  Modernizacja  części  mechanicznej  i  budowa części 
biologicznej oczyszczalni ścieków Karkoszka II  w Wodzisławiu Śląskim wraz z systemem 
kanalizacji ścieków komunalnych.

          Zreferowała Pani J. Szymecka-Pysz Naczelnik Wydziału Inwestycji Miejskich i Gospodarki 
            Komunalnej. 

Pani J.  Szymecka-Pysz poinformowała, że projekt uchwały dotyczy nowelizacji aneksu nr 3 do 
porozumienia  w  sprawie  realizacji  wspólnej  inwestycji,  a  w  szczególności  załącznika  Nr  3 
do aneksu, który to dotyczy wysokości spłat rat pożyczki zaciągniętej przez Miasto w WFOŚiGW 
na budowę tej oczyszczalni. Mówiąca przypomniała, że Miasto zaciągnęło pożyczkę w WFOŚiGW 
w  kwocie  13.000.000  zł.  Poinformowała,  że  po  wykonaniu  i  przedstawieniu  wszystkich 
dokumentów wymaganych przez WFOŚiGW, potwierdzających osiągnięcie efektu ekologicznego 
po zakończeniu inwestycji i dopuszczeniu jej do użytkowania udało się Miastu podpisać umowę 
umorzeniową w wartości 50% uzyskanej pożyczki. W związku z powyższym zmniejsza się rata 
spłaty zaciągniętej pożyczki z 232.142,00 zł do kwoty 104.692,00 zł, dlatego konieczna jest zmiana 
uchwały a w szczególności załącznika Nr 3 do Aneksu, który określa procentowo wartości jakie 
Gminy uczestniczące w budowie oczyszczalni muszą wyasygnować na spłatę rat pożyczki. Dodała, 
że  projekt  uchwały  uzyskał  pozytywne  opinie:  Komisji  Gospodarki  Komunalnej(...),  Komisji 
Prawa(...) oraz Komisji Budżetu. 

Nie było pytań.

Uchwała Nr XI/113/07 w sprawie inwestowania pn.: „Modernizacja części mechanicznej i budowa 
części biologicznej oczyszczalni ścieków Karkoszka II  w Wodzisławiu Śląskim wraz z systemem 
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kanalizacji ścieków komunalnych” została podjęta jednogłośnie (ilość głosów: za - 19).  

h) Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczania stref płatnego parkowania na terenie 
miasta  Wodzisławia  Śląskiego z  jednoczesnym ustaleniem wysokości  stawek  opłat  oraz 
określeniem opłaty dodatkowej. 

           Zreferowała Pani J. Szymecka-Pysz Naczelnik Wydziału Inwestycji Miejskich i Gospodarki 
            Komunalnej. 

Pani J. Szymecka-Pysz powiedziała, że w miesiącu czerwcu podjęta została uchwała w sprawie 
wyznaczenia stref płatnego parkowania, która głównie została podjęta w związku z wprowadzeniem 
parkometrów. Poinformowała, że Miasto Wodzisław Śl. jako drugie Miasto w Polsce (pierwszym 
Miastem było Opole) uzyskało bezpłatnie od firmy instalującej parkometry dodatkowy program, 
który umożliwia uiszczanie opłaty parkingowej za pomocą telefonów komórkowych. W związku 
z powyższym istnieje konieczność zmiany zapisu § 5 podjętej wcześniej uchwały. Dodała, że  § 5 
ustęp  5  brzmi:  „dowód  uiszczenia  opłaty  za  parkujący  samochód  zobowiązany  jest  umieścić 
w pojeździe za przednią szybą w sposób widoczny z zewnątrz, za wyjątkiem opłaty uiszczonej przy 
pomocy  telefonów  komórkowych,  gdzie  uiszczenie  opłaty  będzie  kontrolowane  za  pomocą 
przenośnych  komputerowych  urządzeń  do  rejestracji  danych”.  Powiedziała,  że  Miasto  zostanie 
przez firmę montującą parkometry wyposażone w urządzenie, które poprzez włączenie do systemu 
elektronicznego umieszczonego w parkometrze będzie mogło sprawdzić czy ktoś kto nie ma biletu 
za szybą, zapłacił za ten postój przez telefon. Mówiąca poprosiła o przyjęcie omawianego projektu 
uchwały i zauważyła, że wprowadzenie możliwości dokonywania opłaty parkingowej za pomocą 
telefonów komórkowych w niewielki sposób obciąży Miasto i  doprowadzi do unowocześnienia 
systemu parkowania w Mieście Wodzisławiu Śl.

Radny W. Szymura zapytał, czy oprócz Opola inne miasto w Polsce posiada taki system?

Pani J. Szymecka-Pysz odpowiedziała, że Wodzisław Śl. jest drugim miastem w Polsce które będzie 
posiadało taki system. Dodała, że w Opolu bardzo dobrze została przyjęta możliwości uiszczenia 
opłaty parkingowej za pomocą telefonu komórkowego i w miesiąc po zainstalowaniu tego systemu, 
z jego możliwości skorzystało 180 użytkowników. 

Radny  W.  Szymura  zapytał,  czy  system  będzie  zakładany  we  wszystkich  parkometrach 
znajdujących się na terenie Miasta oraz czy obecny system opłat będzie funkcjonował?

Pani J. Szymecka-Pysz powiedziała, że system będzie zakładany we wszystkich 11 parkometrach, 
które są zamontowane na terenie miasta i uruchomiony zostanie najprawdopodobniej od 1.09.2007r. 
Natomiast system obecnie obowiązujący w dalszym ciągu pozostanie. 

Nie było więcej pytań. 

Uchwała Nr XI/114/07  w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczania stref płatnego 
parkowania na terenie miasta Wodzisławia Śląskiego z jednoczesnym ustaleniem wysokości stawek 
opłat oraz określeniem opłaty dodatkowej została podjęta jednogłośnie (ilość głosów: za - 19).

i) Uchwała w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników.  
            Zreferował Pan S. Dziuba Kierownik Biura Rady Miejskiej.
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Pan  S.  Dziuba  poinformował,  iż  w  związku  z  upływem  pod  koniec  bieżącego  roku  kadencji 
ławników,  Prezesi  Sądów  zwrócili  się  do  Rady  o  wybranie  ławników  na  następną  kadencję. 
Powiedział, że jednym ze składników procedury przeprowadzenia wyboru ławników jest powołanie 
Zespołu  opiniującego  zgłoszonych  kandydatów.  Dodał,  że  podjęcie  omawianej  uchwały  jest 
skutkiem zapisów ustawy o  ustroju  sądów powszechnych,  która  przewiduje  powołanie  zespołu 
opiniującego kandydatów na ławników. Stwierdził,  że projekt uchwały nie zawiera konkretnych 
kandydatów na  członków zespołu,  natomiast  Pan  Prezydent  Miasta  w piśmie  skierowanym do 
Przewodniczącego Rady Miejskiej zaproponował, aby z ramienia Urzędu Miasta w skład zespołu 
weszli:
– Pan Wojciech Mitko - Sekretarz Miasta,
– Pan Aleksander Guła - Radca Prawny, 
– Pan Sebastian Dziuba - Kierownik Biura Rady Miejskiej.
Następnie mówiący przedstawił kandydatów z grona radnych zaproponowanych przez Komisje:
– Komisję Prawa, Porządku Publicznego, Gospodarowania Mieniem i Inwentaryzacji:

– Pan Edward Szczygieł,
– Pani Zofia Wistuba.

– Komisja Rewizyjna:
– Pan Stanisław Stachoń.  

Mówiący w związku z faktem, iż omawiana uchwała jest uchwałą proceduralną poprosił o podjęcie 
jej wraz z zaproponowanym składem zespołu.

Nikt nie miał pytań.

Uchwała  Nr  XI/115/07  w  sprawie  powołania  zespołu  opiniującego  kandydatów  na  ławników 
została podjęta jednogłośnie (ilość głosów: za - 20).  
W skład zespołu opiniającego kandydatów na ławników weszli:

– Pan Sebastian Dziuba - Kierownik Biura Rady Miejskiej,
– Pan Aleksander Guła - Radca Prawny, 
– Pan Wojciech Mitko - Sekretarz Miasta,
– Pan Stanisław Stachoń,
– Pan Edward Szczygieł,
– Pani Zofia Wistuba.

j) Uchwała w sprawie nadania imienia Gimnazjum Nr 4 w Wodzisławiu Śląskim.
            Zreferował Pan R. Ciesielski Naczelnik Wydziału Edukacji.

Pan R. Ciesielski zwrócił się z prośbą o podjęcie uchwały w zakresie nadania imienia Gimnazjum 
Nr  4.  Poinformował,  że  wniosek  o  nadanie  imienia  "Wodzisławskiej  Księżnej  Konstancji", 
Gimnazjum Nr 4 został złożony przez organy szkoły czyli:

• Radę Pedagogiczną, 
• Radę Rodziców, 
• Samorząd Uczniowski.   

Nie było pytań. 

Uchwała  Nr XI/116/07  w sprawie  nadania  imienia  Gimnazjum Nr  4  w  Wodzisławiu  Śląskim 
została podjęta (ilość głosów: za - 19, przeciw - 0, wstrzymujących się - 2).

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił czterdziestominutową przerwę.
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Po przerwie:

k) Uchwała  w  sprawie  Statutu  Miejskiego  Zespołu  Obsługi  Placówek  Oświatowych 
w Wodzisławiu Śląskim.

     Zreferowała  Pani  M.  Zielińska  p.o.  Dyrektora  Miejskiego  Zespołu  Obsługi  Placówek 
            Oświatowych. 

Nie było pytań.

Uchwała Nr XI/117/07  w sprawie Statutu Miejskiego Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych 
w Wodzisławiu Śląskim została podjęta jednogłośnie (ilość głosów: za - 19). 

l) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia  umów za dzierżawę nieruchomości  gruntowych stanowiących własność Gminy 
Miasta Wodzisławia   

            Zreferował Pan J. Nowicki Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami.
 
Pan J. Nowicki poinformował, że projekt omawianej uchwały uzyskał pozytywne opinie: Komisji 
Prawa (...) oraz Komisji Strategii(...).  

Nie było pytań.

Uchwała Nr XI/118/07  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu  zawarcia  umów  za  dzierżawę  nieruchomości  gruntowych  stanowiących  własność  Gminy 
Miasta Wodzisławia została podjęta jednogłośnie (ilość głosów: za - 19).
 

ł) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
    zawarcia umowy najmu na pomieszczenia znajdującego się w budynku 4a przy ulicy 
    Bogumińskiej  w  Wodzisławiu  Śląskim  na  nieruchomości  gruntowej  stanowiącej 
    własność Gminy Miasta Wodzisław Śląski.

            Zreferował Pan J. Nowicki Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami.
 
Pan J. Nowicki poinformował, że Główny Geodeta Kraju zwrócił się pismem do Prezydenta Miasta 
o wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na pomieszczenia znajdujące się w budynku 
4a przy ul. Bogumińskiej. Dodał, że celem najmu pomieszczeń jest umieszczenie anteny służącej 
firmom geodezyjnym do określania współrzędnych miejsca pomiaru. Poinformował, że dotychczas 
podpisana  umowa  była  na  czas  nieokreślony,  jednakże  w  wyniku  zmiany  przepisów  zawarcie 
umowy na  czas  nieokreślony wymaga zgody Rady Miejskiej.  Powiedział,  że  Prezydent  Miasta 
wyraża zgodę na zawarcie umowy na czas nieokreślony. 

Nie było pytań. 

Uchwała Nr XI/119/07  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu  zawarcia  umowy  najmu  na  pomieszczenia  znajdującego  się  w  budynku  4a  przy  ulicy 
Bogumińskiej w Wodzisławiu Śląskim na nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Miasta Wodzisław Śląski została podjęta jednogłośnie (ilość głosów: za - 19). 

m) Uchwała  w  sprawie  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  osobom  fizycznym  od  opłaty  za 
przekształcenie  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości 
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zabudowanej na cele mieszkaniowe położone w Wodzisławiu Śląskim
            Zreferował Pan J. Nowicki Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami.

Pan J. Nowicki powiedział, że zgodnie z przepisami ustawy o przekształceniu prawa użytkowania 
wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  właściwy  organ  ustala  opłatę  z  tytułu 
przekształcenia,  jednakże   Rada  Miejska  może  udzielić  bonifikaty  od  ceny  ustalonej  zgodnie 
z przepisami ustawy. Mówiący zaproponował, aby tak jak dotychczas Rada Miejska wyraziła zgodę 
na udzielenie bonifikaty  w wysokości 10% od opłaty za przekształcenie.

Nie było pytań. 

Uchwała Nr XI/120/07 w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty osobom fizycznym od opłaty za 
przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości zabudowanej 
na cele mieszkaniowe położone w Wodzisławiu Śląskim została podjęta jednogłośnie (ilość głosów: 
za - 20). 

n) Uchwała w sprawie stwierdzenia naruszenia interesu prawnego.
            Zreferował Pan J. Nowicki Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami.

Pan J. Nowicki poinformował, że że zgodnie z art. 101 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 
gminnym  każda osoba lub grupa osób , czyj interes prawny lub uprawnienie zostały naruszone 
uchwałą lub zarządzeniem podjętym przez organ gminy w sprawie zakresu administracji publicznej, 
może  po  bezskutecznym  wezwaniu  do  usunięcia  naruszenia  zaskarżyć  uchwałę  do  sądu 
administracyjnego. Mówiący stwierdził, że w związku z powyższym istnieje obowiązek podjęcia 
uchwały imiennej stwierdzającej, że interes prawny tych osób został/nie został naruszony. Dodał, że 
uchwała naruszająca interes prawny wzywających, zgodnie z opiniami Radców Prawnych urzędu 
nie zasługuje na uwzględnienie. 

Nie było pytań.

Uchwała  Nr XI/121/07  w  sprawie  stwierdzenia  naruszenia  interesu  prawnego  została  podjęta 
jednogłośnie (ilość głosów: za - 20).

r) Uchwała w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz uzgodnienia 
wartości  jednego  punktu  w  złotych  dla  poszczególnych  kategorii  zaszeregowania 
pracowników zatrudnionych w Służbach Komunalnych Miasta w Wodzisławiu Śląskim.

            Zreferował Pan P. Nowak Dyrektor Służb Komunalnych Miasta. 

Pan  P.  Nowak  poinformował,  że  projekt  uchwały  uzyskał  pozytywną  opinię  Komisji  Budżetu. 
Stwierdził, że ustalono, iż najniższe wynagrodzenie w SKM powinno wynosić 800 zł plus wartość 
jednego punktu 6,50 zł,  gdzie suma punktów oraz najniższego wynagrodzenia wyniesie 930 zł, 
czyli  będzie  to  zgodne  z  najniższym  wynagrodzeniem  krajowym.  Dodał,  że  uchwała  jest 
przygotowywana w związku z ewentualnymi podwyżkami płac w SKM. 

Radny A.  Króliczek  zapytał,  czy  planowane podwyżki  dotyczyć  będą  tylko  pracowników tych 
najsłabiej uposażonych czy całego zakładu?

Pan P.  Nowak powiedział,  że  odbyło  się  spotkanie  w którym uczestniczyli:  Pan  D.  Szymczak 
I Zastępca Prezydenta Miasta, Przedstawiciel Związków Zawodowych, Radca Prawny, w trakcie 
spotkania ustalono, że ewentualne podwyżki w SKM dotyczyłyby wszystkich pracowników, jednak 
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byłyby w różnej wysokości. 

Radny  A.  Króliczek  stwierdził,  że  zaproponowane  kwoty  są  zbyt  niskie  i  istnieje 
prawdopodobieństwo,  że  obecni  pracownicy  fizyczni  odejdą  z  pracy.  Dodał,  że  jeżeli  będą 
podwyżki  procentowe  to  i  tak  największą  podwyżkę  uzyskają  ci  pracownicy,  którzy  zarabiają 
najwięcej.   

Pan M. Kieca Prezydent Miasta powiedział, że ewentualne podwyżki w SKM zostaną przyznane po 
dokonaniu  audytu.  Poinformował,  że  w dniu  10.08.2007r.  do  SKM wchodzi  firma  dokonująca 
audytu z Krakowa, która do dnia 09.09.2007r. ma przedstawić całościową i kompleksową analizę 
dotyczącą  audytu  finansowego,  płacowego,  personalnego  SKM.  Poinformował,  że  w  miesiącu 
wrześniu na komisjach Rady Miejskiej zostanie przedstawiony kompleksowy raport na podstawie 
którego  będą  podejmowane  dalsze  kroki  co  do  SKM  w  zakresie  personalnym,  finansowym 
i przekształceniowym zmierzające w kierunku uregulowania sytuacji dla dobra Zakładu.

Radny  J.  Grabowiecki  stwierdził,  że  podjęcie  tej  uchwały  pozwala  na  ewentualne  podwyżki 
w  SKM.  Dodał,  że  od  nowego  roku  Minister  Pracy  zapowiada,  iż  najniższe  wynagrodzenie 
minimalne  będzie  wynosiło  1045 zł.  Zauważył,  że  zważywszy na powyższe  doniesienia  tabela 
punktów proponowana dla SKM i tak będzie za niska. 

Pan P. Nowak  powiedział, że na dzień dzisiejszy minimalne wynagrodzenie w SKM po podjęciu 
uchwały  wniesie  930  zł.  Zauważył,  że  podjęcie  powyższej  uchwały  ma  na  celu  umożliwienie 
dokonania ewentualnych podwyżek płac pracownikom SKM.   

Nie było pytań.
 
Uchwała  Nr XI/122/07  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  oraz 
uzgodnienia  wartości  jednego  punktu  w  złotych  dla  poszczególnych  kategorii  zaszeregowania 
pracowników zatrudnionych  w Służbach Komunalnych  Miasta  w Wodzisławiu  Śląskim została 
podjęta jednogłośnie (ilość głosów: za - 21).

o) Uchwała w sprawie nadania Regulaminu Organizacyjnego Straży Miejskiej w Wodzisławiu 
Śląskim.

            Zreferował Pan  Z. Chamiga Starszy Inspektor Straży Miejskiej

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że ze względu na fakt, iż zebrani otrzymali materiały 
proponuje od razu przejść do zadawania pytań.

Pan E.  Porwolik  Przewodniczący  Zarządu Dzielnicy  Stare  Miasto  zauważył,   że  w §  7  ust.  2 
punkcie  1  pisze,  iż  Straż  Miejska  jest  zobowiązana  m.in.  do  :  "informowania  o  zauważonych 
awariach  w  sieci  ciepłowniczej,  telekomunikacyjnej,  wodno-kanalizacyjnej,  energetycznej 
i gazowej instytucji powołanych do natychmiastowego ich usuwania, bądź wyznaczonych w tym 
celu innych podmiotów oraz administratorów tych obiektów i urządzeń", w związku z czym  jako 
Przewodniczący Zarządu Dzielnicy w czasie ostatnich wyładowań atmosferycznych otrzymywał 
liczne  telefony od mieszkańców dzielnicy z  informacjami,  że  np.  doszło  do  wyłączenia  prądu. 
Stwierdził,  że  próbował  telefonicznie  pod  numer  986  zgłosić  do  Straży  Miejskiej  zaistniałe 
problemy, jednak dzwoniąc z telefonu komórkowego otrzymywał informację, że telefon mówiącego 
nie jest upoważniony do dzwonienia na numer bezpłatny. W związku z powyższym zapytał, kto ma 
możliwość wykonywania telefonów na bezpłatny numer Straży Miejskiej ?
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Pan  Z.  Chamiga  odpowiedział,  że  w  uzasadnionych  przypadkach,  każdy  jest  uprawniony  do 
korzystania  z  bezpłatnego  numeru  alarmowego  986  za  pomocą  telefonów  komórkowych  . 
Stwierdził, że nie jest w stanie wyjaśnić przyczyny odmówienia połączenia z numerem alarmowym, 
być może operator sieci z usług których korzysta Pan E. Porwolik podał komunikat informujący 
o braku możliwości połączenia z tym numerem.

Radny  R.  Szamatowicz  zapytał,  czy  rewirowi  którzy  mają  zostać  powołani,  zostaną  ujęci 
w wewnętrznym regulaminie regulującym pracę strażników miejskich. 

Pan Z. Chamiga odpowiedział,  że rewirowi dokładnie będą określeni w regulaminie wewnętrznym 
Straży  Miejskiej,  a  rejony  działania  rewirowych  będą  się  pokrywały  z  rejonami  działania 
dzielnicowych.

Nie było więcej pytań.

Uchwała  Nr XI/123/07  w  sprawie  nadania  Regulaminu  Organizacyjnego  Straży  Miejskiej 
w Wodzisławiu Śląskim  została podjęta jednogłośnie (ilość głosów: za - 20).

p) Uchwała w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz uzgodnienia 
wartości  jednego  punktu  w  złotych  dla  poszczególnych  kategorii  zaszeregowania 
pracowników zatrudnionych w Straży Miejskie w Wodzisławiu Śląskim

            Zreferował Pan  Z. Chamiga Starszy Inspektor Straży Miejskiej

Pan Z. Chamiga powiedział, że obecnie Straż Miejska jest samorządową jednostką organizacyjną 
a zasady ustalania wysokości wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w tychże jednostkach 
określa  rozporządzenie  Rady  Ministrów  w  sprawie  zasad  wynagradzania  pracowników 
samorządowych  zatrudnionych  w  jednostkach  organizacyjnych  samorządu  terytorialnego,  które 
przewiduje ustalenie wartości punktu oraz wysokość najniższego wynagrodzenia w danej jednostce 
organizacyjnej  przez  Radę  Miejską.  Stwierdził,  iż  biorąc  pod  uwagę  rodzaj  prowadzonej 
działalności przez Straż Miejską, która ma na celu między innymi zapewnienie bezpieczeństwa 
i  porządku publicznego w mieście,  a co za tym idzie zatrudnienie pracowników wykonujących 
zadania  o  takim  charakterze  ustalenie  wartości   punktu  w  wysokości  6,50  zł.,  a  najniższego 
wynagrodzenia  w  wysokości  806  zł  daje  gwarancję,  rzetelnej  pracy  przez  zatrudnionych  już 
pracowników oraz w pozyskiwanie nowych wykwalifikowanych osób. Zauważył, że wyszkolenie 
strażnika jest kosztowne i trwa w czasie pracy, dlatego strażnikami nie mogą zostać przypadkowi 
ludzie, bez wcześniejszego przygotowania teoretycznego, a później z doświadczeniem nabytym już 
w trakcie pracy. W związku z powyższy poprosił o podjęcie omawianej uchwały. 

Nie było pytań. 

Uchwała  Nr XI/124/07  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  oraz 
uzgodnienia  wartości  jednego  punktu  w  złotych  dla  poszczególnych  kategorii  zaszeregowania 
pracowników  zatrudnionych  w  Straży  Miejskiej  w  Wodzisławiu  Śląskim  została  podjęta 
jednogłośnie (ilość głosów: za - 20).

s) Uchwała w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz uzgodnienia 
wartości  jednego  punktu  w  złotych  dla  poszczególnych  kategorii  zaszeregowania 
pracowników  zatrudnionych  w  Miejskim  Ośrodku  Sportu  i  Rekreacji   w  Wodzisławiu 
Śląskim.

            Zreferował Pan J. Należyty p.o. Dyrektor MOSiR
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Nie było pytań. 

Uchwała  Nr XI/125/07  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  oraz 
uzgodnienia  wartości  jednego  punktu  w  złotych  dla  poszczególnych  kategorii  zaszeregowania 
pracowników  zatrudnionych  w  Miejskim  Ośrodku  Sportu  i  Rekreacji  w  Wodzisławiu  Śląskim 
została podjęta jednogłośnie (ilość głosów: za - 20).

t) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na używanie nazwy miasta w znaku towarowym tj. 
MKS "Odra" Wodzisław Śląski 1922. 

            Zreferowała Pani G. Durczok Kierownik Biura ds. Kultury, Sportu i Zdrowia.

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zadawanie pytań.

Radny J. Majda zapytał, czy wiadomym jest jak wygląda ten znak towarowy?

Pani G. Durczok odpowiedziała, że uchwała zezwala tylko na używanie nazwy Miasta w znaku 
towarowym który brzmi następująco:  MKS "Odra" Wodzisław Śląski 1922.

Nie było więcej pytań. 

Uchwała  Nr XI/126/07  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  używanie  nazwy  miasta  w  znaku 
towarowym   tj. MKS "Odra" Wodzisław Śląski 1922 została podjęta jednogłośnie (ilość głosów: za 
- 20).

Ad. 5   
Przyjęcie sprawozdań z prac komisji Rady Miejskiej za okres od XII 2006 roku do VI 2007 roku.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wszystkie sprawozdania z prac komisji były do 
wglądu w Biurze Rady Miejskiej oraz w trakcie trwania sesji zostały wyłożone do zapoznania się. 
W związku z powyższym zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do przedstawionych sprawozdań? Nikt 
takowych  nie  miał,  więc  przystąpiono  do  głosowania.  W  wyniku  głosowania  Rada  Miejska 
jednogłośnie przyjęła sprawozdania wszystkich przedłożonych sprawozdań Komisji Rady Miejskiej 
(ilość głosów: za - 20).

Ad. 6
Protokół z sesji Rady Miejskiej Wodzisławia Śląskiego, która odbyła się w dniu 28 czerwca 2007 
roku został jednogłośnie przyjęty (ilość głosów: za - 20).

Ad. 7 
Wolne głosy i wnioski. 

Radny E. Szczygieł przedstawił wszystkim zebranym program oraz cenę trzydniowej wycieczki do 
Lwowa i okolic. Poinformował, że wycieczka odbędzie się w miesiącu sierpniu br.,  warunkiem 
zorganizowania wyjazdu jest uczestnictwo co najmniej 40 osób. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że  do  Rady  Miejskiej  Wodzisławia  Śląskiego 
wpłynęło pismo Terenowej Sekcji Powiatu Wodzisław Śląski NSZZ "Solidarność", która wspólnie 
z  Miejskim  Klubem  Honorowych  Dawców  Krwi  w  Wodzisławiu  Śląskim  oraz  Regionalnym 
Centrum  Krwiodawstwa  i  Krwiolecznictwa  w  Raciborzu,  zwróciła  się  do  wszystkich 
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Samorządowców  miejskich  o  wzięcie  udziału  w  akcji  honorowej  zbiórki  krwi,  która 
przeprowadzona  będzie   w  dniu  09.09.2007r.  w  godzinach  od  10.00  do  15.00  na  Rynku 
w  Wodzisławiu  Śląskim.  Dodał,  że  tego  typu  akcja  jest  już  trzecią  na  rynku  wodzisławskim. 
Poinformował również, że w dniu 23 września 2007r. odbędzie się I Bieg Honorowych Dawców 
Krwi  na  odcinku  4200  metrów  oraz  I  Półmaraton  o  Puchar  Prezydenta  Miasta  Wodzisławia 
Śląskiego, a patronat nad w.w biegami obejmą Urząd Miasta Wodzisławia Śląskiego i Starostwo 
Powiatowe w Wodzisławiu Śląskim. 

Dyskusja.

Pan  J.  Zemło  Przewodniczący  Zarządu Dzielnicy  Zawada  z  przykrością  stwierdził,  iż  pomimo 
zbliżającej  się  połowy  miesiąca  sierpnia  nie  zostały  wykonane  wszystkie  roboty  cząstkowe 
w Dzielnicy Zawada, a należy zwrócić uwagę na fakt,  iż zakres robót  nie był duży. Następnie 
stwierdził,  że  zgodnie  z  § 14  Statutu  Dzielnicy  Zawada,  do  zadań  Zarządu  Dzielnicy  należy 
w  szczególności  np.:  określanie  sposobu  wykonywania  uchwał,  wykonywania  czynności 
związanych  z  gospodarowaniem  środkami  finansowymi  będącymi  w  dyspozycji  dzielnicy, 
występowanie  z  wnioskami  dotyczącymi  potrzeb  Dzielnicy.  Dodał,  że  z  powyższych  zadań 
Przewodniczący Zarządu Dzielnicy jest zobowiązany do składania sprawozdania Radzie Dzielnicy. 
Stwierdził, że na czerwcowym spotkaniu Rady Dzielnicy nie złożył sprawozdania z działalności 
Zarządu  Dzielnicy,  ponieważ  według  mówiącego  Pan  A.  Wystyrk  Kierownik  Referatu  Dróg 
Miejskich i Transportu Urzędu Miasta nie informował go o organizowanych spotkaniach w związku 
z wykonywaniem zadań w Dzielnicy Zawada oraz sabotował wystąpienia mówiącego. Zauważył, 
że zgodnie z zapisami § 8 Statutu Dzielnicy, Rada Dzielnicy wydaje opinie m.in. w zakresie prac 
konserwacyjno-porządkowych w tym remontów dróg, jednak zapisy statutu są nie przestrzegane 
przez  Pana  A.  Wystyrka,  który  utrudnia  mówiącemu  wykonywanie  funkcji  Przewodniczącego 
Zarządu Dzielnic nie informując go o terminach spotkań w trakcie których poruszane są kwestie 
dotyczące Dzielnicy Zawada. Zaznaczył,  że jego współpraca z Radnymi, pracownikami Urzędu 
Miasta oraz Radą Dzielnicy układa się dobrze.  Powiedział, że w trakcie trwania sesji Pan Redaktor 
R.  Jabłoński  przekazał  mówiącemu  informację,  iż  mieszkańcy  Zawady  protestują  ponieważ 
ul. Młodzieżowa-boczna nie została wyremontowana. Zauważył, że w miesiącach lutym i marcu br. 
odbył wizje lokalne wspólnie z Panem A. Wystyrkiem na tejże ulicy, w takcie których zgłaszał 
szybką  potrzebę  wyremontowania  tejże  ulicy,  również  w  tym  temacie  dwa  razy  spotkał  się 
z Panami Prezydentami jednak jego prośby nie zostały spełnione. Stwierdził, że jeżeli Rada Miejska 
uzna, iż należy zmienić zapisy Statutu Dzielnicy, to winna wykonać to jak najszybciej, jednakże 
jeżeli zapisy Statutu Dzielnicy według Rady Miejskiej są prawidłowe, to powinna dążyć do tego, 
aby były one przestrzegane. 
 
Radny H. Kubica stwierdził, że jako Radny pochodzący z Dzielnicy Zawada może powiedzieć, że 
współpraca na dzień dzisiejszy ze wszystkimi urzędnikami Urzędu Miasta układa się wzorowo, 
a szczególnie na wyrazy uznania zasługuje praca wykonywana przez Pana A. Wystyrka. Stwierdził, 
że Pan A. Wystyrk natychmiast  reaguje na telefoniczne zgłoszenia i  nawet w ciągu dwóch dni 
organizuje  spotkania  na  których  przedstawiane  są  zgłaszane  kwestie.  Dodał,  że  Pan  J.  Zemło 
zajmuje  w  Starostwie  Powiatowym  wysokie  stanowisko,   w  związku  z  czym  informowanie 
go o spotkaniach organizowanych na szybko nie miałoby sensu i byłoby nie na miejscu. Zauważył, 
że również Pan J. Zemło jako Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Zawada organizuje spotkania 
z mieszkańcami w niedzielne popołudnie np. spotkanie 5.08.2007r. na ul. Hożej w trakcie którego 
wykonywał zdjęcia obrazujące,  że nie  zostały wykonane żadne prace na tej  ulicy m.in.  remont 
chodnika. Stwierdził, że remont części tego chodnika przewidziany jest do realizacji w związku 
z bieżącymi remontami. Powiedział, że również nie był informowany o problemach mieszkańców 
związanych z zanieczyszczaniem ulic cementem. Następnie odczytał zapis  § 12 Statutu Dzielnicy 
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Zawada "W posiedzeniach Rady Dzielnicy  i  Zarządu Dzielnicy  mogą uczestniczyć  radni  Rady 
Miejskiej  z  głosem  doradczym  bez  prawa  głosowania  chyba,  że  są  członkami  tych  organów. 
O  posiedzeniach  Rady  Dzielnicy  i  Zarządu  Dzielnicy  powiadamia  się  radnych  w  sposób 
zwyczajowo przyjęty" zauważył, że jako Radny pochodzący z Dzielnicy Zawada tylko raz otrzymał 
zaproszonie na spotkanie Zarządu Dzielnicy Zawada. W związku z powyższym zwrócił się z prośbą 
do Przewodniczącego Rady Miejskiej, aby zgodnie z  § 17 pkt. 16 uchwały Rady Miejskiej z dnia 
29 stycznia 2004r. w sprawie Statutu Miasta Wodzisławia Śląskiego „Przewodniczący Rady czuwa 
nad  zapewnieniem  warunków  niezbędnych  do  wykonywania  przez  Radnych  i  ich  mandatu”, 
zobowiązał Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Zawada do informowania radnych pochodzących 
z tej dzielnicy o terminach spotkań Zarządu Dzielnicy. 

Pan  M.  Kieca  Prezydent  Miasta  stwierdził,  że  przyjmuje  uwagi  Przewodniczącego  Zarządu 
Dzielnicy Zawada, iż remonty w Dzielnicach są nieskończone. Dodał, że omawianie remontów 
cząstkowych w Dzielnicach było przedmiotem obrad Komisji Rady Miejskiej w miesiącu czerwcu, 
również w trakcie omawiania tego tematu radni zostali poinformowani, iż harmonogram remontów 
cząstkowych  realizowanych  przez  Służby  Komunalne  Miasta  może  nie  być  zrealizowany 
np. z powodu złych warunków meteorologicznych, nie przywiezienia na czas masy asfaltowej, czy 
z  bardziej  nieprzewidywanych  przyczyn,  dlatego  został  sporządzony  nowy  harmonogram. 
Stwierdził,  że wszystkie zaplanowane zadania zostaną zrealizowane do końca okresu w którym 
możliwe będzie wykonywanie jakichkolwiek działań. Natomiast jeżeli chodzi o kwestię pracownika 
Urzędu Miasta Kierownika Referatu w Wydziale Inwestycji Miejskich i Gospodarki Komunalnej 
stwierdził, iż należy złożyć skargę do Prezydenta Miasta  na pracownika, która zostanie rozpatrzona 
zgodnie  z  obowiązującym  trybem.  Dodał,  iż  jako  Prezydent  Miasta  nie  przyjmuje  uwag 
Przewodniczącego  Zarządu  Dzielnicy  dotyczących  Pana  A.  Wystyrka  w  kwestii  dotyczącej 
organizowania objazdów dróg, ponieważ takowe uwagi nie zostały złożone na piśmie a ponadto 
Pan A. Wystyrk nie jest obecny w pracy ze względu na zaplanowany urlop, dlatego mówiący nie 
może zapoznać się z jego wersją wydarzeń. Powiedział, że z innych źródeł wie, iż na objazdach 
w Dzielnicy Zawada dochodziło  do różnych sytuacji  gdzie było podważane zdanie pracownika 
Urzędu Miasta, dlatego jako pracodawca mówiący nie może się zgodzić, aby pracownik Urzędu 
Miasta,  który  posiada  określone  wytyczne  co  do  budżetu  Miasta,  remontów  które  będą 
wykonywane był  negowany.  Dodał,  że  czasy kiedy się  mówiło „coś  się  załatwi”  bezpowrotnie 
minęły. 

Pan  J.  Zemło  Przewodniczący  Zarządu  Dzielnicy  Zawada  stwierdził,  że  kwestie  poruszane 
wcześniej przez Radnego H. Kubicę zostaną wyjaśnione na spotkaniu Rady Dzielnicy. Następnie 
powiedział,  że  jedyny  objazd  w  Dzielnicy  Zawada  jaki  doszedł  do  skutku  odbył  się  w  dniu 
29.03.2007r. i  w notatce służbowej sporządzonej z tego objazdu pod pozycją nr 9 zostało zapisane 
„boczna  ulicy Młodzieżowej,  droga  dojazdowa do  firmy Matuszek  duża  ilość  dziur  i  spękania 
w  nawierzchni  asfaltowej  nawierzchnia  zanieczyszczona  piaskiem  stan  nawierzchni  -  zły”. 
W trakcie tego spotkania mówiący poprosił o wykonanie ul. Młodzieżowej-bocznej oraz zwrócenie 
się do Zarządu Dróg Wojewódzkich, który również w duże mierze zanieczyszcza tę drogę o pomoc 
w jej wyremontowaniu. Dodał, że również w sporządzonej notatce zostało zapisane, iż na 4 drogach 
należy wykonać uziarnienie.  

Pan  M.  Kieca  Prezydent  Miasta  powiedział,  iż  wydaje  mu się,  że  mówiąc  powoli  i  spokojnie 
wyjaśnił przedmiotową kwestię oraz uwagę dotyczącą terminów wykonywania remontów.

Pani H. Osińska Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Jedłownik Osiedle poprosiła o spowodowanie 
wykonania  oświetlenia  terenu  wokół  garaży  na  Jedłowniku,  których  część  należy  do  Zakładu 
Gospodarki  Mieszkaniowej  i  Remontowej,  ponieważ  Rada  Dzielnicy  przeznaczyła  środki  na 
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wykonanie tego oświetlenia jednak okazało się, iż środki Rady Dzielnicy wystarczyły jedynie na 
wykonanie map do projektu. Stwierdziła, że jeżeli zadanie to będzie realizowane tylko i wyłącznie 
ze środków Rady Dzielnicy zakończenie jego realizacji może nastąpić dopiero za kilka lat. Dodała, 
że  zadanie  polega  na  posadowieniu,  ustablizowaniu  i  utwardzeniu  słupa  oświetleniowego  oraz 
zamontowaniu  lampy,  ponieważ  znajdujący  się  tam   słup,  jest  niestabilny.  Stwierdziła,  że 
oświetlenie  jest  tam bardzo  konieczne,  ponieważ  w  tym rejonie  młodzież  zbiera  się,  a  ludzie 
korzystający z garaży boją się tam chodzić. 

Radny  M.  Balcer  zapytał,  czy  sprawa  dotycząca  przesunięcia  przystanka  Wilchwy-Blazy  jest 
w trakcie realizacji? Również w imieniu mieszkańców Wilchw poprosił, aby:
– autobus linii 210 kursował od dworca autobusowego przez ul. Kopernika lub przez wiadukt na 

ul.  Jastrzębskiej  a następnie również przejechał ul.  Teligi  i  Czarnieckiego, i  z powrotem na 
dworzec autobusowy przez Marusze,

– autobus linii 132 miał wydłużoną trasę np. do szpitala, ponieważ dużo dzieci wsiadających na 
przystanku Wilchwy-Cyganek jest  uczniami  Gimnazjum Nr  2.  Następnie  poprosił  o  pomoc 
w wyremontowaniu  kapliczki  liczącej  ponad  250  lat  mieszczącej  się  na  skrzyżowaniu  ulic 
Czarnieckiego-Batalionów Chłopskich, w związku z jej zdewastowaniem. 

Pan  S.  Szymik  Przewodniczący  Zarządu  Dzielnicy  Kokoszyce  zapytał,  jakie  decyzje  zapadły 
w związku z ul. Młodzieżową po spotkaniu jakie odbyło się z Panem J. Stumpfem Dyrektorem 
Wydziału Komunikacji i Transportu Urzędu Marszałkowskiego? Zwrócił się również z prośbą, aby 
Prezydent  Miasta  pismem  wystąpił  do  Wojewody,  aby  Wojewódzki  Zarząd  Dróg 
w przyszłorocznym budżecie ujął remont odcinka ul. Młodzieżowej, ponieważ może dojść do tego, 
iż remont tej ulicy nie zostanie wykonany w bieżącym roku, a środki w przyszłorocznym budżecie 
nie będą na ten cel zabezpieczone. Mówiący nawiązał również do spotkania Prezydenta Miasta 
z  mieszkańcami  ul.  Młodzieżowej  na  którym padła  propozycja  ustawienia  na  tejże  ulicy  tzw. 
„bocianiego gniazda” do wstawiania radaru, w związku z czym zapytał, czy w budżecie Miasta 
znajdą się pieniądze na wykonanie takiej inwestycji?

Pan M. Kieca Prezydent Miasta udzielił następujących odpowiedzi:
– kwestia oświetlenia terenu znajdującego się za garażami na Jedłowniku  - powiedział, że został 

ogłoszony  przetarg  na  przygotowanie  planu  oświetlenia,  następnym  krokiem  będzie 
zaplanowanie jego wykonania, jednakże ta część będzie realizowana w roku następnym,

– kwestia wyremontowania kapliczki w Dzielnicy Wilchwy - powiedział, że rozważy możliwość 
wykonania jej remontu,

– kwestia remontu odcinka ul. Młodzieżowej - powiedział, że Pan J. Stumpf Dyrektor Wydziału 
Urzędu Marszałkowskiego po wizji w terenie uznał, że rozwiązanie komunikacyjne przez niego 
zaakceptowane nie jest najlepsze, ponieważ projekt jest za drogi i zawiera za dużo elementów 
podrażających jego realizacje jak np. dwustronne chodniki itd. dlatego zostanie wykonany nowy 
projekt,  a kolejne rozwiązanie ruchu zostanie  przedstawione przez Pana Dyrektora Stumpfa 
w najbliższym czasie. Również podczas rozmowy z Dyrektorem Stumpfem, mówiący poruszył 
kwestię usytuowania na tej ulicy„bocianiego gniazda”, jednak Wojewódzki Zarząd Dróg nie 
posiada  środków  na  jego  zakup.  W związku  z  powyższym  Miasto  w  budżecie  musiałoby 
zabezpieczyć środki na zakup bocianiego gniazda ok.  10-12 tyś. zł, jednakże aby inwestycja 
mogła się zwrócić Miasto musiałoby zakupić ok. 3-4 „bocianie gniazda” oraz fotoradar za ok. 
100 tyś. zł na wyposażenie Straży Miejskiej. 

      
Pan  S.  Szymik  Przewodniczący  Zarządu  Dzielnicy  Kokoszyce  stwierdził,  że  mieszkańcy  ulicy 
Młodzieżowej  zgadzają  się,  aby  z  jednej  strony  wykonać  chodnik,  ponieważ  pragną  żeby 
w przyszłym roku rozpoczęto realizację tego odcinka ul. Młodzieżowej. Powiedział, że odbyło się 
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spotkanie z Panem Katafiaszem z Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie wiaty przystankowej, 
ponieważ  w  nowym  projekcie  nie  została  ujęta  budowa  przystanku  na  omawianym  odcinku 
ul.  Młodzieżowej  dlatego  mieszkańcy  poprosili,  aby  zostały  naniesione  poprawki  w  nowym 
projekcie i doprojektowano wnękę do zatrzymywania się autobusów. 

Pan  E.  Porowolik  Przewodniczący  Zarządu  Dzielnicy  Stare  Miasto  poprosił  w  imieniu 
mieszkańców rynku  i  okolicznych  uliczek,  aby  doprowadzić  do  rozładowania  ruchu  kołowego 
w  okolicy  rynku.  Stwierdził,  że  częstsze  nakładanie  mandatów  przez  Straż  Miejską  również 
przyczyni się do uwolnienia rynku od ruchu kołowego. Zauważył, że kilka dni temu na ul. Kubsza 
samochody parkowały po obydwu stronach ulicy, a po przyjeździe Straży Miejskiej i  nałożeniu 
przez strażników mandatów na właścicieli  stojących tam samochodów uliczka w ciągu godziny 
została uwolniona od parkujących tam samochodów. Stwierdził,  że należy w sposób stanowczy 
wymuszać na kierowcach egzekwowanie przepisów. 

Pan M. Kieca  Prezydent  Miasta  stwierdził,  że  na temat  uwolnienia  Rynku od ruchu kołowego 
rozmowy były prowadzone w miesiącu czerwcu na Radzie Dzielnicy Stare Miasto. Dodał, że kroki 
władz miasta idą w kierunku zwiększenia działań prewencyjnych Straży Miejskiej. Zauważył, że 
docelowo Urząd zamierza zmienić koncepcję ruchu w Rynku i  ulicach przyległych w tym celu 
najprawdopodobniej w miesiącu wrześniu zostaną przyprowadzone konsultacje z Radą Dzielnicy 
nad  stworzeniem  nowej  organizacji  ruchu  kołowego  strefy  centrum  z  wyłączeniem  ruchu 
samochodowego,  co  jest  konsekwencją  uruchomienia  bezpłatnego  parkingu  na  ul.  Mendego. 
W związku z tym każdy kto przyjeżdża do pracy na terenie Miasta Wodzisławia może skorzystać 
z tego parkingu i przejść się kawałek w stronę rynku. Natomiast mieszkańcy którzy będą chcieli 
parkować samochody w okolicach rynku będą ponosić opłaty abonamentowe.

Radny  W.  Szymura  stwierdził,  że  wielokrotnie  podnosił  temat  uwolnienia  rynku  od  ruchu 
kołowego. Dodał, że jest najwyższy czas uporządkowania centrum Miasta. Następnie zwrócił się 
z prośbą o przegląd znaków drogowych, które w znacznym stopniu utrudniają Straży Miejskiej 
działania prewencyjne np.
– jadąc  od  ul.  Witosa  najpierw jest  znak  zakazujący  skrętu  w  lewo,  a  na  skrzyżowaniu  jest 

umieszczony znak zezwalający na skręt w lewo czyli w kierunku Urzędu Miasta,
– jadąc w kierunku sklepu „Klockiewicz” samochody parkują ponad oś jezdni uniemożliwiając 

przejazd tą ulicą,
– na  ul.  Słowackiego  z  obydwu  stron  parkują  samochody,  których  właściciele  korzystają 

z usług sklepów,
– na ul. Zamkowej również utrudniony jest przejazd w związku z parkującymi tam samochodami. 
 
Radny J. Wyleżych, w związku z wcześniej przyjętymi uchwałami w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia  zasadniczego  oraz  uzgodnienia  wartości  jednego  punktu  w  złotych  dla 
poszczególnych  kategorii  zaszeregowania  pracowników  zatrudnionych  w  MOSiR  oraz  SKM 
zapytał,  czy  Dyrektorzy  tych  jednostek  wnioskowali  o  wartość  jednego  punktu,  ponieważ  jest 
różnica 1 zł? Dodał, że są to jednostki miasta i pracownicy tych jednostek powinni być oceniani 
równo. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odpowiedział,  że  właśnie  na  wniosek  Dyrektorów  jednostek 
zostały uzgodnione takie wartości jednego punktu. 

Pan T. Bednorz Skarbnik Miasta poinformował,  że w uchwale podjętej  przez Radę Miejską na 
początku trwania sesji w sprawie udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestrów zabytków, nie stanowiących własności 
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Miasta  Wodzisławia  Śląskiego,  przez  niedopatrzenie  mówiący  nie  wprowadził  paragrafu 
mówiącego  o  uchyleniu  uchwały  Rady  Miejskiej  Wodzisławia  Śl.  z  dnia  29  marca  2007  roku 
w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane obiektów wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się na terenie Miasta 
Wodzisławia  Śląskiego.  W  związku  z  powyższym  stwierdził,  że  istnieją  dwie  możliwości 
mianowicie:
– na obecnej sesji za zgodą Rady Miejskiej zmienić porządek obrad, wprowadzając do porządku 

uchwałę  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XI/110/07  Rady  Miejskiej  Wodzisławia  Śląskiego 
z  dnia  09 sierpnia 2007 roku w sprawie zasad udzielania  dotacji  na prace konserwatorskie, 
restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków,  nie 
stanowiących własności Miasta Wodzisławia Śl. i uchwalić tę uchwałę,

– pozostawić  tę  kwestię  do  następnej  sesji,  jednakże  należy  również  stwierdzić,  że  podjętą 
uchwałę może uchylić nadzór prawny Wojewody Śląskiego a w dalszym ciągu obowiązywałaby 
poprzednia uchwała.

Stwierdził,  że  uchwała podjęta na obecnej  sesji,  omawia szerzej  problem udzielania  dotacji,  ze 
szczególnym uwzględnieniem  omówienia wniosków, umów, rozliczenia dotacji, określenie terminu 
do kiedy można składać wnioski (20 sierpnia roku poprzedzającego rok budżetowy) itd. Dodał, że 
w uzasadnionych przypadkach termin składania  wniosków może być  różny tzn.  nawet  w roku 
budżetowym. W związku z powyższym mówiący poprosił o wprowadzenie dodatkowego punku do 
porządku obrad.  Powiedział,  że uchwała zmieniająca do uchwały Nr XI/110/07 wprowadza  § 9 
uchylający uchwałę z dnia 29 marca 2007 roku.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zapytał,  zebranych  czy  wyrażają  zgodę  na  wprowadzenie 
dodatkowego projektu uchwały do porządku obrad w punkcie 4u)? 

Rada Miejska  jednogłośnie  wyraziła  zgodę  na  wprowadzenie  w punkcie  4u)  projektu  uchwały 
w sprawie  zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiących własności Miasta Wodzisławia 
Śl. (ilość głosów: za - 20, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0).

c.d. Ad. 4
Podjęcie uchwał.

u) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XI/110/07 Rady Miejskiej Wodzisławia Śląskiego 
z dnia 09 sierpnia 2007 roku w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, nie 
stanowiących własności Miasta Wodzisławia Śl.

Uchwała Nr XI/127/07 w sprawie zmiany uchwały Nr XI/110/07 Rady Miejskiej  Wodzisławia 
Śląskiego  z  dnia  09  sierpnia  2007  roku  w  sprawie  zasad  udzielania  dotacji  na  prace 
konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru 
zabytków, nie stanowiących własności Miasta Wodzisławia Śl. została jednogłośnie podjęta (ilość 
głosów: za - 20,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0).          

Nikt więcej nie zabrał głosu.
Ad 8.
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad 9 sesji został wyczerpany i zamknął 
obrady o godz. 12,40.
Protokołowała:                                                                                          Przewodniczący
Zuzanna Rduch Wydział Organizacyjny.                             Rady Miejskiej Wodzisławia Śląskiego
                                                                                                                   Lech Litwora
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